
Mestské zastupiteľstvo vo Fiľakove 
 

Z á p i s n i c a 
napísaná na  zasadnutí mestského zastupiteľstva  vo Fiľakove konanom dňa 

13. júla 2015 
 

Počet poslancov: 15 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Neprítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ďalší prítomní: 
Mgr. Attila Agócs, PhD. – primátor mesta 
Mgr. Ľudmila Svoreňová – prednostka MsÚ 
Ing. Ladislav Estefán – hlavný kontrolór mesta 
 
Ing. Zoltán Varga – vedúci odd. E a MM 
JUDr. Norbert Gecso – vedúci  odd. vnútornej správy 
Bc. Pavel Baláž – náčelník MsP 
PhDr. Peter Fehér – vedúci odd. školstva kultúry a športu 
Bc. Erika  Szabová – vedúca referátu ekonomiky 
 
Ing. Vince Erdős – riaditeľ VPS 
Mgr. Viktória Tittonová, PhD.-  riaditeľka  HMF 
PhDr. István Mázik – riaditeľ MsKS 
Ing. Štefan Estergomi – konateľ  Filbyt 
Ing. Roman Sojka -  riaditeľ CVČ 
 
R o k o v a n i e : 
 
     Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 
ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor 
konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. 
Program rokovania bol schválený nasledovne: 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Interpelácie poslancov  
4) VZN mesta Fiľakovo o zrušení CVČ v zriaďovateľskej pôsobnosti  

mesta Fiľakovo 
5) Prerokovanie  protestov prokurátora 
6) Aktuálne záležitosti mesta  

a) Informácia  o výsledku  výberového konania  na  funkciu  
riaditeľky  MŠ  
b) Majetkovoprávne záležitosti 

7) Diskusia 
8) Schválenie návrhu uznesení 
9) Záver 

 
 
 
Primátor mesta  dal hlasovať o schválení  programu rokovania mestského zastupiteľstva: 



Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér,  
Szakó Ladislav,  Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,   
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním schválili program rokovania  mestského zastupiteľstva. 

 
 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania určil nasledovných poslancov 
MZ: 
 
 

Szakó Ladislav a 
Ing. Ladislav Fehér. 

 
 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí nasledovní poslanci  MZ a neposlanci : JUDr. Gecso – 
predseda,  členovia – p. Eibner, Mgr. Szvorák, p. Tankina, p. Cirbus 
Poslanci hlasovaním  členov návrhovej komisie schválili nasledovne: 
Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér,  
Szakó Ladislav,  Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,   
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
p. Szakó -  ako prebiehajú rokovania okolo výstavby farmy na Mlynskej? 
P. primátor informoval poslancov  o zasadnutí Fóra obyvateľov mesta, na ktorom obyvatelia 
dotknutej časti aj hlasovali o umiestnení farmy, ale toto hlasovanie nie je záväzné. 
Rozhodovanie  bude na  poslancoch MZ na zasadnutí v septembri. 
p.Szakó – p. Gálik navrhol aj to, aby sme mali výjazdové zasadnutie na niektorej  jeho farme, 
aby sme videli ako  fungujú. 
 
Mgr. Szvorák – ako pokračujú práce na detskom ihrisku? 
p. primátor -  pracujeme podľa  plánu, najprv vyrovnáme  terén a hračky  osadíme až 
nakoniec. 
 
 
K bodu č. 4) VZN mesta Fiľakovo o zrušení CVČ v zriaďovateľskej pôsobnosti  mesta  
                      Fiľakovo 
 
 

Materiál do MZ predložil PhDr. Peter Fehér, tvorí prílohu zápisnice  z dnešného rokovania. 
Mgr. Szvorák – ďakujem za predloženie materiálu. Ja som naposledy hlasovala proti zrušeniu 
CVČ, neviem hlasovať za, lebo v tom nevidím žiadnu víziu. Ja by som v tom videla význam 



len keby sa CVČ presťahovalo do MsKS. 
p. primátor – tieto dve organizácie  nedokázali dlhé roky spolupracovať. Ja si myslím, že 
týmto rozhodnutím budeme napredovať. 
Ing. Fehér – netreba sa toho báť, časom sa to ustáli a zvykneme si. 
p. Eibner – netreba sa teraz pozerať na personálnu otázku, treba propagovať navonok to, že 
ani jeden krúžok nezanikne len bude pokračovať svoju činnosť pod hlavičkou MsKS. 
Poslanci hlasovaním  VZN  schválili nasledovne: 
Prítomní: 10, Á: 9, N:0, Zdr.  sa: 1 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér,  
Oroszová Margita, Szakó Ladislav,  Mgr. Szvorák Zsuzsanna, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,   
NIE : 0 
Zdržal sa: Tankina Jozef 
 
 
 
 
K bodu č. 5) Prerokovanie  protestov prokurátora 
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 
predložil  vedúci odd. vnútornej správy JUDr. Norbert Gecso. 

Poslanci MZ nemali k materiálu žiadne návrhy ani pripomienky  
 

 
 
K bodu č. 6) Aktuálne záležitosti mesta 
 

a) Informácia  o výsledku  výberového konania  na  funkciu  
riaditeľky  MŠ  

Materiál do MZ predložil PhDr. Peter Fehér, tvorí prílohu zápisnice  z dnešného rokovania. 
Poslanci Mz  vzali na vedomie  vymenovanie riaditeľky MŠ. 
 

b) Majetkovoprávne záležitosti 
Materiál do MZ predložil Ing. Zoltán Varga, vedúci odd. EaMM, tvorí prílohu zápisnice  
z dnešného rokovania. 

1. Predaj mestských bytov dražbou 
Jedná sa o predaj  dvoch bytov vo vlastníctve mesta  na  Farskej lúke. 
Poslanci MZ  hlasovali nasledovne o vyhlásení dražby na predaj bytov:  
Prítomní: 10, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér,  
Oroszová Margita, Szakó Ladislav,  Mgr. Szvorák Zsuzsanna, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,  
Tankina Jozef 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 

2. Vyradenie  neupotrebitelného  majetku z inventára CVČ 
Poslanci za vyradnie majetku hlasovali nasledovne:  
Prítomní: 10, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 



ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér,  
Oroszová Margita, Szakó Ladislav,  Mgr. Szvorák Zsuzsanna, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,  
Tankina Jozef 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 13) Diskusia 
 
Pán  primátor informoval poslancov o zámere mesta na výstavbu  nájomných bytov. Na 
dnešnom zasadnutí boli poslancom predstavené  dva  návrhy pozemkov na výstavbu týchto 
nájomných bytov. 
Mgr. Szvorák – je to dôležitá investícia a veľmi sa tomu teším. Ja budem určite hlasovať za 
a súhlasím aj s tým, aby sa začalo stavať ešte v tomto roku. 
p. Szakó – pripájam sa  na  k názoru pani  Mgr. Szvorák. 
p. Eibner – som rád, že sa nebudú stavať len sociálne byty. 
p. primátor – teda súhlasíte, aby sme pokračovali v ďalšom rokovaní o možnej výstavbe  
takýchto nájomných bytov. 
Ing. Fehér – ja by som  vybral inú lokalitu ako pri ZŠ, to je skôr pozemok na nejaký 
podnikateľský zámer. 
p.Tankina – súhlasím s Ing. Fehérom , táto lokalita ani podľa mňa nie je vhodná na  výstavbu 
bytov. 
p. Eibner – nedalo by sa stavať na pozemku niekde pod  hradom? 
p. Anderko – prípadne  by nevyhovoval pozemok n a Mládežníckej ulici? 
p. primátor -  pozemok je v súkromnom vlastníctve. 
Mgr. Szvorák – navrhujem aby oddelenie  výstavby vytipovalo  možné pozemky na výstavbu 
týchto  bytov a predložili nám tieto alternatívy na ďalšie zasadnutie MZ. 
 
 

 
K bodu č.14) Schválenie návrhu uznesení 
 

 
Predseda  návrhovej  komisie JUDr.Gecso prečítal návrh uznesenia z dnešného 

zasadnutia MZ. Poslanci za návrh hlasovali nasledovne: 
Prítomní: 10, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér,  
Oroszová Margita, Szakó Ladislav,  Mgr. Szvorák Zsuzsanna, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,  
Tankina Jozef 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Návrhy  uznesení sa hlasovaním stali uznesením 
 
 
 
K bodu č. 16)  Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom MZ a prítomným za účasť 
a zasadnutie  mestského zastupiteľstva po vyčerpaní všetkých bodov  rokovaniaukončil. 

 



 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
Mgr. Ľudmila Svoreňová                                                            Mgr. Attila Agócs, PhD. 
 
 
 
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Ladislav Szakó                                                                            Ing. Ladislav Fehér 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


